

Millac Gold

NEW &
IMPROVED
TASTE

مذاق ألبان جديد ومُحَسَّن مع نفس الوظائف والمزايا الممتازة
New, improved dairy taste with the same excellent functionality and benefits

More than dairy cream

أكثر من مجرد كريمة من اللبن



for professionals



As good as Gold

Millac Gold has all the benefits of dairy cream with enhanced product versatility. It is ideal for all your culinary requirements whether it be cooking, whipping or pouring.

- Now with a **new and improved dairy taste**, developed by our expert chefs to taste just like dairy cream
- More stable than dairy cream when whipped
- Doesn't split in cooking and thickens quicker than dairy cream
- Whips up to 3 times its volume

ميلاك جولد بها كل مزايا كريمة الألبان مع تحسن تعدد أغراض استعمال المنتج. إنها مثالية لجميع متطلباتك للطبخ سواءً للطهي أو الخفق أو الصب.

- **الآن بمذاق ألبان جديد ومُحسّن**، تم تطويره من قبل طهاة خبراء لكي يكون مذاقها مثل كريمة الألبان الحقيقية
- تتميز بثبات أكثر من أي كريمة ألبان عند خفقتها
- لا تنقسم عند الطهي وتصبح سميكة بشكل أسرع من أي كريمة ألبان
- تخفق حتى ثلاث مرات من حجمها



الجلد
Whipping



طبخ
Cooking



صب
Pouring



الجلاد الغاز
Gas Whipper



مزج
Blending

Product	Millac Gold	ميلاك جولد	المنتج
Pack size	12 x 1 litre	12 x 1 لتر	حجم العبوة
Shelf life	9 months	9 اشهر	مدة الصلاحية
Storage	Store at all times between +2°C and +8°C. Once opened, refrigerate and use within 3 days.	تحفظ في جميع الأحوال بين درجة حرارة +2° م و +8° م وعند فتحها يجب تغطيتها واستهلاكها خلال 3 أيام	تخزين

- Pritchitts is the foodservice division of Lakeland Dairies, exporting to over 70 countries worldwide
- The lush, green, nutritious pastures of Ireland, give our products their distinct dairy flavour
- For a full list of our product portfolio please visit www.pritchitts.com



- بريتشيتس هي قسم خدمة الغذاء التابع لـ "ليكلاند ديريز"، وتقوم بالتصدير إلى أكثر من 70 دولة في جميع أنحاء العالم
- مراعي أيرلندا ذات الخضرة الوفيرة والغنية بغذائها تعطي لمنتجاتنا نكهة الألبان المتميزة
- للحصول على قائمة كاملة بمجموعة منتجاتنا يرجى زيارة www.pritchitts.com



Telephone: +44 20 8290 7020
Lakeland Dairy Sales Ltd. Killesandra, Co. Cavan, Ireland
international@pritchitts.com
www.pritchitts.com